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       Kołobrzeg, dnia 11 stycznia 2019 r. 
BRM.0002.4.2019.K 
 

Protokół Nr 4/2019 
 
IV sesji Rady Miasta Kołobrzeg, która odbyła się 11 stycznia 2019 r. o godzinie 9:00  
w dużej sali konferencyjnej Urzędu Miasta Kołobrzeg, ulica Ratuszowa 13. 
 
Porządek obrad ustalony przez Przewodniczącego Rady 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

3. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla samorządowego zakładu 

budżetowego Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kołobrzegu na 2019 r., 

2) udzielenia w roku 2019 pomocy finansowej innym jednostkom samorządu 

terytorialnego,  

3) przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Kołobrzegu na rok 2019, 

4) przyjęcia „Gminnego Programu Rewitalizacji dla Miasta Kołobrzeg na lata 2018 – 

2028”, 

5) przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Nr 8 – Uzdrowisko Zachód” dla terenu działek nr 49 i 50 

położonych w obrębie 2 przy ul. K. Arciszewskiego. 

5. Budżet Gminy Miasto Kołobrzeg na 2019 rok i Wieloletnia Prognoza Finansowa 

Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2019 - 2027: 

1) odczytanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Miasto 

Kołobrzeg na 2019 rok wraz z uzasadnieniem, 

2) odczytanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miasto Kołobrzeg na lata 2019 - 2027, 

3) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały 

budżetowej na 2019 rok, 

4) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym projekcie 

uchwały o wieloletniej prognozie finansowej Miasta Kołobrzeg na lata  

2019 - 2027, 

5) odczytanie opinii o możliwości sfinansowania deficytu przedstawionego  

w projekcie uchwały budżetowej na 2019 rok, 

6) przedstawienie opinii Komisji ds. Budżetowo – Gospodarczych, 

7) przedstawienie stanowiska Prezydenta Miasta w sprawie zmian postulowanych  

w opinii Komisji ds. Budżetowo – Gospodarczych, 

8) przedstawienie proponowanych do projektu budżetu autopoprawek wynikających 

z konsultacji projektu budżetu z różnymi środowiskami i poprawek wynikających  

z uwzględnionych wniosków złożonych przez Komisję ds. Budżetowo – 

Gospodarczych, 

9) przedstawienie opinii Klubów Radnych, 

10) dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich głosowanie, 

11) głosowanie nad projektami uchwał w sprawie: 
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1) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata  

2019 – 2027, 

2) uchwalenia budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg na 2019 rok. 

6. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 

7. Wolne wnioski i informacje. 

8. Zamknięcie sesji. 

 

Zgodnie z § 33 ust.3 Statutu Miasta obrady Rady Miasta były transmitowane i utrwalone za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagranie sesji na nośniku elektronicznym 

stanowi załącznik do protokołu. 

Protokół Nr 3/2018 z III sesji Rady Miasta, która odbyła się w dniu 21 grudnia 2018 r. był 
wyłożony do publicznego wglądu w Biurze Rady. Nikt z radnych nie wniósł uwag ani 
zastrzeżeń do protokołu. 
 
Punkt 1 – otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 
Na podstawie § 23 ust. 2 Statutu Miasta Pan radny Jacek Woźniak, Przewodniczący Rady 
otworzył IV sesję Rady Miasta Kołobrzeg.  
 
Przewodniczący powitał:  

 Radnych;  

 Panią Annę Mieczkowską – Prezydenta Miasta,  

 Panią Monikę Foremna – Pilarską i Panią Ilonę Grędas – Wójtowicz – Zastępców 

Prezydenta Miasta,  

 Pana Marka Hoka - Posła na Sejm RP,  

 Pana Czesława Hoca – Europosła;  

 Przewodniczących Rad i Zarządów Osiedli,  

 Skarbnika Miasta, Panią Sekretarz Miasta wraz z Naczelnikami i Kierownikami 

Urzędu Miasta,  

 Wyróżnionych tytułem „Zasłużony dla Miasta Kołobrzegu”. 

 Wszystkich zaproszonych gości; media kołobrzeskie oraz mieszkańców 

uczestniczących w sesji i oglądających transmisję z obrad sesji. 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził, że w sesji uczestniczy 21 radnych. 
Jest to wymagane quorum, by obrady były ważne.  
Listy obecności stanowią załącznik do protokołu. 

 
Radni wraz z zaproszeniem na sesję otrzymali porządek obrad oraz projekty uchwał i inne 
materiały będące przedmiotem dzisiejszych obrad.  
 
Na wniosek Pani Prezydent Miasta z dnia 4 stycznia 2019 r. oraz zgodnie z art. 20 ust. 5 
ustawy o samorządzie gminnym do porządku obrad sesji w punkcie 4 Przewodniczący Rady 
wprowadził następujące projekty uchwał: 

1) w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Rewitalizacji dla Miasta Kołobrzeg na lata 

2018 – 2028” – punkt 4 podpunkt 4, 

2) w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Nr 8 – Uzdrowisko Zachód” dla terenu działek  

nr 49 i 50 położonych w obrębie 2 przy ul. K. Arciszewskiego – punkt 4 podpunkt 5. 
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Zmieniony porządek obrad wraz z projektami uchwał Radni, Przewodniczący Zarządów  
i Rad Osiedli otrzymali drogą elektroniczną. 
 
W dyskusji nad porządkiem obrad udział wzięli: 

Pani Anna Mieczkowska, Prezydent Miasta, która zgłosiła wniosek formalny o zmianę 

porządku obrad polegający na wprowadzeniu do porządku obrad 7 projektów uchwał: 

1) w sprawie odwołania dotychczasowego i wyznaczenia nowego delegata do 

stowarzyszenia Związek Miast Polskich, 

2) w sprawie odwołania dotychczasowego i wyznaczenia nowego delegata do 

stowarzyszenia „Związek Miast i Gmin Morskich”, 

3) w sprawie odwołana dotychczasowych i wyznaczenia delegatów Gminy Miasto 

Kołobrzeg do Stowarzyszenia Gmin Polskich Euroregionu Pomerania, 

4) w sprawie powołania przedstawiciela Gminy Miasto Kołobrzeg do stowarzyszenia 

„Lokalna Organizacja Turystyczna Regionu Kołobrzeg”, 

5) w sprawie odwołania dotychczasowych i wyznaczenia nowych przedstawicieli Gminy 

Miasto Kołobrzeg w Stowarzyszeniu Rybacka Lokalna Grupa Działania „Morze  

i Parsęta”, 

6) w sprawie określenia naboru do klas pierwszych szkół podstawowych, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Miasto Kołobrzeg, do postępowania 

rekrutacyjnego dla kandydatów zamieszkałych poza obwodem szkoły, 

7) w sprawie określenia kryteriów drugiego etapu postępowania rekrutacyjnego do 

przedszkoli prowadzonych przez Gminę Miasto Kołobrzeg. 

 

W związku z brakiem na liście mówców osób chętnych do wzięcia udziału w dyskusji, 

Przewodniczący zamknął dyskusję nad porządkiem obrad i zarządził glosowania nad 

wnioskami formalnymi o zmianę porządku obrad zgłoszonymi przez Panią Prezydent Miasta. 

Głosowanie nad wnioskami formalnymi 
Pierwszy wniosek formalny o zmianę porządku obrad polegający na wprowadzeniu do 
porządku obrad projektu uchwały w sprawie odwołania dotychczasowego i wyznaczenia 
nowego delegata do stowarzyszenia Związek Miast Polskich. Przewodniczący 
zaproponował, że jeżeli Rada przyjmie wniosek, to ten projekt uchwały ująć w punkcie 4 jako 
podpunkt 6. 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. Za zmianą porządku obrad głosowało 21 
radnych, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik 
do protokołu. 
 
Przewodniczący stwierdził, że Rada dokonała zmiany porządku obrad jednogłośnie 
i zgodnie z art. 20 ust. 1a ustawy o samorządzie gminnym. 
 
Drugi wniosek formalny o zmianę porządku obrad polegający na wprowadzeniu do 
porządku obrad projektu uchwały w sprawie odwołania dotychczasowego i wyznaczenia 
nowego delegata do stowarzyszenia „Związek Miast i Gmin Morskich”. Przewodniczący 
zaproponował, że jeżeli Rada przyjmie wniosek, to ten projekt uchwały ująć w punkcie 4 jako 
podpunkt 7. 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. Za zmianą porządku obrad głosowało 21 
radnych, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik 
do protokołu. 
 
Przewodniczący stwierdził, że Rada dokonała zmiany porządku obrad jednogłośnie 
i zgodnie z art. 20 ust. 1a ustawy o samorządzie gminnym. 
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Trzeci wniosek formalny o zmianę porządku obrad polegający na wprowadzeniu do 
porządku obrad projektu uchwały w sprawie odwołana dotychczasowych i wyznaczenia 
delegatów Gminy Miasto Kołobrzeg do Stowarzyszenia Gmin Polskich Euroregionu 
Pomerania.  
Przewodniczący zaproponował, że jeżeli Rada przyjmie wniosek, to ten projekt uchwały ująć 
w punkcie 4 jako podpunkt 8. 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. Za zmianą porządku obrad głosowało 21 
radnych, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik 
do protokołu. 
 
Przewodniczący stwierdził, że Rada dokonała zmiany porządku obrad jednogłośnie 
i zgodnie z art. 20 ust. 1a ustawy o samorządzie gminnym. 
 
Czwarty wniosek formalny o zmianę porządku obrad polegający na wprowadzeniu do 
porządku obrad projektu uchwały w sprawie powołania przedstawiciela Gminy Miasto 
Kołobrzeg do stowarzyszenia „Lokalna Organizacja Turystyczna Regionu Kołobrzeg”. 
Przewodniczący zaproponował, że jeżeli Rada przyjmie wniosek, to ten projekt uchwały ująć 
w punkcie 4 jako podpunkt 9. 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. Za zmianą porządku obrad głosowało 19 
radnych, 0 przeciw, 2 wstrzymało się od głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik 
do protokołu. 
 
Przewodniczący stwierdził, że Rada dokonała zmiany porządku obrad  
zgodnie z art. 20 ust. 1a ustawy o samorządzie gminnym. 
 
Piąty wniosek formalny o zmianę porządku obrad polegający na wprowadzeniu do 
porządku obrad projektu uchwały w sprawie odwołania dotychczasowych i wyznaczenia 
nowych przedstawicieli Gminy Miasto Kołobrzeg w Stowarzyszeniu Rybacka Lokalna Grupa 
Działania „Morze i Parsęta”.  
Przewodniczący zaproponował, że jeżeli Rada przyjmie wniosek, to ten projekt uchwały ująć 
w punkcie 4 jako podpunkt 10. 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. Za zmianą porządku obrad głosowało 20 
radnych, 0 przeciw, 1 wstrzymał się od głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik 
do protokołu. 
 
Przewodniczący stwierdził, że Rada dokonała zmiany porządku obrad  
zgodnie z art. 20 ust. 1a ustawy o samorządzie gminnym. 
 
Szósty wniosek formalny o zmianę porządku obrad polegający na wprowadzeniu do 
porządku obrad projektu uchwały w sprawie określenia naboru do klas pierwszych szkół 
podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Miasto Kołobrzeg, do 
postępowania rekrutacyjnego dla kandydatów zamieszkałych poza obwodem szkoły.  
Przewodniczący zaproponował, że jeżeli Rada przyjmie wniosek, to ten projekt uchwały ująć 
w punkcie 4 jako podpunkt 11. 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. Za zmianą porządku obrad głosowało 21 
radnych, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik 
do protokołu. 
 
Przewodniczący stwierdził, że Rada dokonała zmiany porządku obrad jednogłośnie,  
zgodnie z art. 20 ust. 1a ustawy o samorządzie gminnym. 
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Siódmy wniosek formalny o zmianę porządku obrad polegający na wprowadzeniu do 
porządku obrad projektu uchwały w sprawie określenia kryteriów drugiego etapu 
postępowania rekrutacyjnego do przedszkoli prowadzonych przez Gminę Miasto Kołobrzeg.  
Przewodniczący zaproponował, że jeżeli Rada przyjmie wniosek, to ten projekt uchwały ująć 
w punkcie 4 jako podpunkt 12. 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. Za zmianą porządku obrad głosowało 21 
radnych, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik 
do protokołu. 
 
Przewodniczący stwierdził, że Rada dokonała zmiany porządku obrad jednogłośnie,  
zgodnie z art. 20 ust. 1a ustawy o samorządzie gminnym. 
 
Porządek obrad po zmianach przyjętych przez Radę Miasta na sesji: 

 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

3. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla samorządowego zakładu 

budżetowego Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kołobrzegu na 2019 r., 

2) udzielenia w roku 2019 pomocy finansowej innym jednostkom samorządu 

terytorialnego,  

3) przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Kołobrzegu na rok 2019, 

4) przyjęcia „Gminnego Programu Rewitalizacji dla Miasta Kołobrzeg na lata 2018 – 

2028”, 

5) przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Nr 8 – Uzdrowisko Zachód” dla terenu działek nr 49 i 50 

położonych w obrębie 2 przy ul. K. Arciszewskiego, 

6) odwołania dotychczasowego i wyznaczenia nowego delegata do stowarzyszenia 

Związek Miast Polskich, 

7) odwołania dotychczasowego i wyznaczenia nowego delegata do stowarzyszenia 

„Związek Miast i Gmin Morskich, 

8) odwołana dotychczasowych i wyznaczenia delegatów Gminy Miasto Kołobrzeg do 

Stowarzyszenia Gmin Polskich Euroregionu Pomerania, 

9) powołania przedstawiciela Gminy Miasto Kołobrzeg do stowarzyszenia „Lokalna 

Organizacja Turystyczna Regionu Kołobrzeg”, 

10) odwołania dotychczasowych i wyznaczenia nowych przedstawicieli Gminy Miasto 

Kołobrzeg w Stowarzyszeniu Rybacka Lokalna Grupa Działania „Morze i 

Parsęta”, 

11) określenia naboru do klas pierwszych szkół podstawowych, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Miasto Kołobrzeg, do postępowania rekrutacyjnego dla 

kandydatów zamieszkałych poza obwodem szkoły, 

12) określenia naboru do klas pierwszych szkół podstawowych, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Miasto Kołobrzeg, do postępowania rekrutacyjnego dla 

kandydatów zamieszkałych poza obwodem szkoły. 

5. Budżet Gminy Miasto Kołobrzeg na 2019 rok i Wieloletnia Prognoza Finansowa 

Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2019 - 2027: 
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1) odczytanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Miasto 

Kołobrzeg na 2019 rok wraz z uzasadnieniem, 

2) odczytanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miasto Kołobrzeg na lata 2019 - 2027, 

3) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały 

budżetowej na 2019 rok, 

4) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym projekcie 

uchwały o wieloletniej prognozie finansowej Miasta Kołobrzeg na lata  

2019 - 2027, 

5) odczytanie opinii o możliwości sfinansowania deficytu przedstawionego  

w projekcie uchwały budżetowej na 2019 rok, 

6) przedstawienie opinii Komisji ds. Budżetowo – Gospodarczych, 

7) przedstawienie stanowiska Prezydenta Miasta w sprawie zmian postulowanych  

w opinii Komisji ds. Budżetowo – Gospodarczych, 

8) przedstawienie proponowanych do projektu budżetu autopoprawek wynikających 

z konsultacji projektu budżetu z różnymi środowiskami i poprawek wynikających  

z uwzględnionych wniosków złożonych przez Komisję ds. Budżetowo – 

Gospodarczych, 

9) przedstawienie opinii Klubów Radnych, 

10) dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich głosowanie, 

11) głosowanie nad projektami uchwał w sprawie: 

1) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata  

2019 – 2027, 

2) uchwalenia budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg na 2019 rok. 

6. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 

7. Wolne wnioski i informacje. 

8. Zamknięcie sesji. 

Punkt 2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady i informacje  
o przeprowadzonych przetargach. 
 
Prezydent Miasta przedstawiła Radzie sprawozdanie z realizacji uchwał i informację o 
przeprowadzonych przetargach. Sprawozdanie wraz z informacją zostało przedstawione 
również w formie pisemnej stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Punkt 3. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 
 
Pan radny Przemysław Kiełkowski złożył 2 interpelacje: 

 w sprawie wymiany nawierzchni dla pieszych w ulicy Sybiraków, 

 w spawie zachowania czystości na działkach położonych przy ul. Budowlanej. 

 

Pan radny Łukasz Zięba złożył 3 interpelacje: 

 w sprawie montażu tablic interaktywnych na wszystkich wjazdach do Kołobrzegu, 

 w sprawie zagospodarowania terenu przy instalacji artystycznej „Ławica” oraz 

wykonanie tablic informacyjnych o jej wykonawcy, 

 w sprawie ponownej weryfikacji stanu drzew przy ul. Portowej z uwzględnieniem 

drzewa przy budynku nr 31 (wjazd przy lustrze drogowym). 
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Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak złożyła zapytanie w sprawie terminu montażu 

urządzenia dla dzieci niepełnosprawnych na placu zabaw w Ogródku Jordanowskim. 

 

Pan radny Kamil Barwinek złożył dwa zapytania i 3 interpelacje: 

 zapytanie w sprawie podświetlanego napisu promocyjnego, 

 zapytanie w sprawie instalacji plenerowej „Ławica Ryb” 

 interpelacja w sprawie wind na dworcu PKP, 

 interpelacja w sprawie terenu zielonego wzdłuż ulicy Chodkiewicza 28 oraz psiego 

wybiegu, 

 interpelacja w sprawę Jarmarku Bożonarodzeniowego w Kołobrzegu. 

 

Pani radna Izabela Zielińska złożyła dwa zapytania i 4 interpelacje: 

 zapytanie w sprawie konkursu ofert na dzierżawę pomieszczeń siłowni, 

 zapytanie w sprawie rozpoczęcia funkcjonowania Komisji Mieszkaniowej, 

 interpelacja w sprawie wpisu Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 7 na portalu 

społecznościowym, 

 interpelacja w sprawie zweryfikowania usług świadczonych przez firmę DREW-KOS  

z Tucholi, 

 interpelacja w sprawie podświetlenia wiat przystankowych na terenie miasta 

Kołobrzeg, 

 interpelacja w sprawie realizacji usług odbioru odpadów komunalnych w okresie 

październik i listopad 2018 r. 

 

Pan radny Dariusz Zawadzki złożył dwie interpelacje: 

 w sprawie działania Miejskiego Konserwatora Zabytków – Baszta Lontowa, 

 w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy na okres 1 roku lub do lat 3 pomieszczeń 

siłowni zgodnie z wnioskiem Komisji Komunalnej z 2018 r. 

 

Pan radny Artur Dąbkowski złożył jedno zapytanie i trzy interpelacje: 

 zapytanie w spawie zmiany lokalizacji wiaty przystankowej w pasie drogowym  

z ul. Kresowej na ul. Nowogródzką w Kołobrzegu, 

 interpelacja w sprawie aktualizacji Uchwały Nr XXXIV/189/97 z dnia 30 grudnia 1997 

r. dot. miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego osiedla Podczele II,  

w szczególności zmiany sposobu użytkowania działek nr 17, 19 i 4/382, które 

powinny być przeznaczone na cele mieszkalno–usługowe (tak częściowo są 

zabudowane) raz określenia wydolności kanalizacji deszczowej w obrębie całego 

osiedla w związku z nowymi inwestycjami, 

 interpelacja w sprawie postawienia barier ochronnych w ul. Lwowskiej w obrębie 

skrzyżowania z ul. Nowogródzką w Kołobrzegu, 

 interpelacja w sprawie zmiany mpzp osiedla Podczele II dla działki nr 4/382 na cele 

mieszkalno-usługowe oraz rozebranie znajdujących się na niej garaży i sprzedaż jej 

w przetargu nieograniczonym. 

 

Pan radny Maciej Bejnarowicz złożył jedno zapytanie w sprawie wystąpienia Gminy Miasto 

Kołobrzeg ze stowarzyszenia „Lokalna Organizacja Turystyczna Regionu Kołobrzeg”. 

 
Pan radny Krzysztof Plewko złożył trzy interpelacje: 
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 w sprawie wykazu zwolnień z podatku od nieruchomości na terenie Gminy Miasto 

Kołobrzeg w 2018 r. wraz z wysokością zwolnienia. 

 w sprawie wiaty przystankowej przy ul. Bałtyckiej w Kołobrzegu, 

 w sprawie tablicy informacyjnej przy przystanku komunikacji miejskiej ul. Armii 

Krajowej (Poczta). 

 

Pan radny Piotr Lewandowski złożył dwie interpelacje: 

 w sprawie zamontowania oświetlenia wzdłuż chodników przy budynkach na  

ul. Koszalińskiej, 

 w sprawie oświetlenia III etapu obwodnicy (odcinka od ul. 6 Dywizji Piechoty do  

ul. Bolesława Krzywoustego. 

 

Pani radna Renata Brączyk złożyła trzy interpelacje i trzy zapytania: 

 zapytanie w sprawie: Szkolnego Schroniska Młodzieżowego, mienia po Gimnazjum  

nr 2, przejęcia zadań Szkoły Podstawowej dla Dorosłych, Rady Pedagogicznej  

i obsługi Gimnazjum nr 2, 

 zapytanie w sprawie analizy i przeglądu przez ewidencję działalności gospodarczej, 

czy w Kołobrzegu są podmioty prowadzące tzw. Escape Romy, bądź tym podobne, 

 zapytanie w sprawie wykonania monitoringu na Placu 3 Pokoleń oraz budowy 51 

miejsc parkingowych w Radzikowie. 

 interpelacja w sprawie wymiany wiaty przystankowej przy ul. Starynowskiej  

w kierunku na Korzystno, 

 interpelacja w sprawie naprawy nawierzchni ul. Gnieźnieńskiej w Kołobrzegu, 

 interpelacja w sprawie zmiany wierzchni ulicy Michałowskiego i Wyczółkowskiego. 

 

Pan radny Jacek Woźniak złożył dwie zapytania: 

 w sprawie dostępności toalet w RCK, 

 w sprawie podania podstawy prawnej wstrzymania przez byłego Prezydenta Miasta 

wypłaty wynagrodzenia dla wykonawcy budowy zejścia na plażę zachodnią 

 

Pan radny Bartosz Bieńkowski złożył trzy zapytania i dwie interpelacje: 

 zapytanie w sprawie Suspense Film Festival w Kołobrzegu, 

 zapytanie w sprawie kryteriów oraz zasad korzystania z boisk stadionu piłkarskiego, 

 zapytanie w sprawie kryteriów dzierżaw nieruchomości szkolnych/przedszkolnych, 

 interpelacja w sprawie zamontowania opraw oświetleniowych na słupach 

energetycznych zlokalizowanych przy ul. Witosa, 

 interpelacja w sprawie pojemników na psie odchody na terenie miasta. 

 

Pani radna Małgorzata Grotto złożyła interpelację w sprawie refundacji dojazdów nauczycieli 

do miejsc zamieszkania uczniów, z którymi realizują nauczanie indywidualne. 

 
Pani radna Danuta Wilk złożyła trzy interpelacje: 

 w sprawie wiaty przystankowej pry ul. Bałtyckiej w Kołobrzegu, 

 w sprawie ustawienia wiaty przystankowej w pasie drogowym ul. Jedności Narodowej 

w Kołobrzegu przy skrzyżowaniu z ul. Wylotową, 

 budowy mola w Dzielnicy Zachodniej. 
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Pan radny Adam Hok złożył zapytanie w sprawie wdrożenia strategii marki i promocji marki 

Kołobrzeg. 

 

Pani radna Agnieszka Trafas złożyła dwie interpelacje: 

 w sprawie przykrego zapachu wydobywającego się do blok mieszkalnego nr 6 z rury 

kanalizacyjnej, 

 w sprawie udostępnienia wykazu nieruchomości miejskich, których umowy dzierżawy 

kończą się w roku 2019 i 2020. 

 

Pan radny Piotr Rzepka złożył trzy interpelacje i trzy zapytania: 

 interpelacja w sprawie montażu słupków blokujących na chodniku przy bloku 

mieszkalnym Grochowska 6 (2), 

 interpelacja w sprawie zagospodarowania drogi i podwórza przy ul. Koszalińskiej 28, 

 interpelacja w sprawie zmiany organizacji ruchu na drodze przy budynku 

mieszkalnym Grochowska 6, 

 zapytanie w sprawie uszkodzonej rury wodociągowej przy ul. Chodkiewicza i Fredry 

(3), 

 zapytanie w sprawie bonifikaty przy przekształceniu prawa użytkowania wieczystego 

w prawo własności nieruchomości, 

 zapytanie w sprawie publikacji odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych, 

 

Pan radny Wiesław Parus złożył interpelację w sprawie sprzątania i oświetlenia przejścia 

między ul. Warszawską i Bydgoską. 

Punkt 4 podpunkt 1 – podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek dotacji 
przedmiotowych dla samorządowego zakładu budżetowego Miejskiego Ośrodka 
Sportu i Rekreacji w Kołobrzegu na 2019 r. 
 
Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
 
Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię przedstawiła Pani radna Izabela 

Zielińska – Przewodnicząca Komisji informując, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.   

2. Komisja Spraw Społecznych i Sportu. Opinię przedstawiła Pani radna Renata 

Brączyk – Przewodnicząca Komisji informując, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych: 
Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki – 
Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła Pani 

radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując, że Klub nie nosi uwag do 

projektu uchwały. 
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Z uwagi na brak chętnych na liście mówców do dyskusji, Przewodniczący zarządził 

glosowanie nad projektem uchwały w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla 

samorządowego zakładu budżetowego Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji  

w Kołobrzegu na 2019 r.: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 20 radnych, 0 
przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Brak głosu radny Artur Dąbkowski. Wyniki 
glosowania stanowią załącznik do protokołu.  
 
Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR IV/34/19  
w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla samorządowego zakładu 
budżetowego Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kołobrzegu na 2019 r. 
 
Punkt 4 podpunkt 2 – podjęcie uchwały w sprawie udzielenia w roku 2019 pomocy 

finansowej innym jednostkom samorządu terytorialnego 

Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
 
Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię przedstawiła Pani radna Izabela 

Zielińska – Przewodnicząca Komisji informując, że Komisja zgłosiła poprawkę  

o treści: „W § 1 punkt 2 po słowach „na terenie miasta” wprowadzić zapis: 

„zmniejszenie populacji lisów na terenie miasta poprzez ich wyłapywanie”. Projekt 

uchwały wraz z poprawką Komisja zaopiniowała pozytywnie. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Krzysztof Plewko – 

Przewodniczący Komisji. Komisja wyraziła pozytywna opinię do projektu uchwały. 

Opinie stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych: 
Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki – 
Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały wraz z poprawką Komisji 
ds. Budżetowo – Gospodarczych. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały wraz  
z poprawką. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła Pani 

radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały 

wraz z poprawką. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 

Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak, która zgłosiła poprawkę o treści: po słowach „na 

udział w kosztach wyłapywania” wykreślić wyrazy „ i odstrzału”. 

 

Pan Grzegorz Czakański, Skarbnik Miasta powiedział, że miasto realizuje to już od 

dłuższego i że ta zaplanowana kwota będzie niewystarczająca. Skarbnik zasugerował, że 

jeżeli ma być przyjęta poprawka, to żeby Rada przychyliła się do poprawki zgłoszonej przez 

Panią radną Karolinę Szarłatę – Woźniak. 

 

Pani Prezydent Miasta dodała, że jest wielką przeciwniczką wszelkiego odstrzału zwierząt. 
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Pani radna Izabela Zielińska na zakończenie dodała, żeby się przychylić do poprawki Pani 

radnej Karoliny Szarłaty – Woźniak. 

 

Szczegółowa dyskusja nad tym projektem uchwały została utrwalona na nośniku 

elektronicznym z zapisem dźwiękowym obrad, który stanowi załącznik do protokołu. 

 

Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 

dyskusję i w pierwszej kolejności poddał pod głosowanie poprawkę zgłoszoną przez Panią 

radną Karolinę Szarłatę – Woźniak, aby po słowach: „na udział w kosztach wyłapywania” 

wykreślić wyrazy „ i odstrzału”. 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. Za przyjęciem poprawki głosowało 18 radnych, 0 

przeciw, 1 wstrzymał się od głosu. Brak głosu: radna Małgorzata Grotto i radna 

Agnieszka Trafas. Wyniki glosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 
Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła poprawkę zgłoszoną 
przez Panią radną Karolinę Szarłatę – Woźniak.  
 
Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie 

udzielenia w roku 2019 pomocy finansowej innym jednostkom samorządu terytorialnego 

wraz z przyjętą wcześniej poprawką: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 21 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik do 

protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR IV/35/19  
w sprawie udzielenia w roku 2019 pomocy finansowej innym jednostkom samorządu 
terytorialnego. 
 
Punkt 4 podpunkt 3 – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 
Narkomanii w Kołobrzegu na rok 2019 
 
Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
 
Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię przedstawiła Pani radna Izabela 

Zielińska – Przewodnicząca Komisji informując, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. Komisja zgłosiła poprawkę o treści: „Strona 20, Rozdział VIII, 

Zadanie 4, punkt 9 podpunkt 2, po wyrazach „Komendy Powiatowej Policji w 

Kołobrzegu” wprowadzić zapis: ‘zakup 5 sztuk narkotestów i 5 sztuk urządzeń do 

pomiaru trzeźwości” 

2. Komisja Spraw Społecznych i Sportu. Opinię przedstawiła Pani radna Renata 

Brączyk – Przewodnicząca Komisji informując, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. Komisja zgłosiła poprawkę o treści: „Strona 20, Rozdział VIII, 

Zadanie 4, punkt 9 podpunkt 2, po wyrazach „Komendy Powiatowej Policji w 

Kołobrzegu” wprowadzić zapis: ‘zakup 5 sztuk narkotestów i 5 sztuk urządzeń do 

pomiaru trzeźwości”. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych: 
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Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki – 
Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła Pani 

radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały 

wraz z poprawką zgłoszoną przez Komisję ds. Budżetowo – Gospodarczych i Komisję Spraw 

Społecznych i Sportu. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 

Pani Anna Mieczkowska, Prezydent Miasta, która powiedziała, że ma pewien problem. 

„Ponieważ umawiałyśmy się z Panią radną Zielińską, że będziemy wspierali Komendę 

Powiatową Policji w Kołobrzegu, natomiast ta propozycja, którą przed chwilą Pani radna 

podała wskazuje, że powinnam ograniczyć tą współpracę. W ubiegłym roku zakupiono 27 

opakowań testów narkotykowych teraz Pani proponuje 5. Jeżeli będzie ich w programie 

zapisane 5, to ja już nie będę mogła zakupić więcej. Pamiętajmy, że to jest program i tam są 

wskaźniki.  Dlatego ja mam taka propozycję, oczywiście Państwo podejmiecie sami decyzję, 

może nie wpisujmy na sztywno wskaźników tak, żebyśmy później nie musieli tych 

wskaźników realizować, bo to jest program. Pamiętajmy też, że jest komisja, która będzie 

sobie w toku działań planowała. Ja zapewniam Państwa, że te potrzeby, które są zgłaszane 

przez Komendę Powiatową Policji one mogą ewaluować w różne strony i mogą być większe 

aniżeli ta propozycja. Więc to Państwu poddaję pod rozwagę, czy warto jest wprowadzać 

takie zapisy do programu, który może ulegać zmianie. Moim zdaniem można zostawić zapis 

bez, nie wpłynęło do nas żadne pismo z Komendy Powiatowej Policji. Co będzie, jeżeli 

komenda będzie chciała 20, czy 25, w programie Pani proponowała 5. Z mojej strony taka 

drobna sugestia, ale to Państwo zdecydujecie. Moim zdaniem lepiej być bardziej 

elastycznym w zapisach programowych.” 

 

Pan Grzegorz Czakański, Skarbnik Miasta: „Proszę Państwa ja tez tej zapobiegliwości nie 

rozumiem. Komisja ds. Przeciwdziałania Alkoholizmowi opiniuje wydatki. Chcę przypomnieć, 

że takie wrzucanie do budżetu kwot oraz pomysłów skutkuje tym, że one w niektórych 

wypadkach nie są realizowane. Przypomnę, w zeszłym roku było 7 tysięcy na „pokój 

niebieski” w komendzie. Okazuje się, że Policja się z takim wnioskiem nie zgłaszała  

i ostatecznie ta kwota nie została wykorzystana. Policja ponadto nie zgłaszała żadnego 

wniosku do budżetu, żeby takich zakupów dokonać, więc myślę, że to również należy do 

inicjatywy Komisji ds. Przeciwdziałania Alkoholizmowi, która zresztą ma w swoim składzie 

przedstawiciela Policji. Jeżeli takie potrzeby będą będziemy interweniować i ewentualnie 

takie potrzeby zgłaszać. A chcę Państwu przypomnieć, że wzorem wszystkich poprzednich 

lat korygowaliśmy kwoty na przeciwdziałanie alkoholizmowi z lat ubiegłych. W tym roku 

prawdopodobnie też będzie duża kwota i wtedy pomysły Komisji Przeciwdziałania 

Alkoholizmowi będą brane pod uwagę i będzie można przewidzieć takie zakupy na rok 2019. 

Proszę mieć zaufanie do Pani Prezydent. Dodatkowo przemyślę formę zakupu tych 

urządzeń, dlatego że my w tej chwili robimy to w ten sposób, że kupujemy, przekazujemy  

i my użytkujemy. Trzeba opracować zasadę, że kupujemy i przekazujemy na własność Policji 

na fundusz wsparcia policji, niech oni sobie sami dokonują potrzebnych zakupów. Dlatego 

prosiłbym, żeby nie wprowadzać tego zapisu a oddać do inicjatywy Komisji Przeciwdziałania 

Alkoholizmowi i Pani Prezydent.” 
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Pani radna Izabela Zielińska: „Panie Przewodniczący, Pani Prezydent – zgodzę się z Panią 
w jednej kwestii, nam chodziło o 5 rodzajów, a w środku jest 25 sztuk. Myślę, że tutaj doszło 
pewne niedoprecyzowanie. Dlatego ja już przygotowałam poprawkę w tym zakresie 
aczkolwiek pamiętam nasze spotkania przewodniczących klubów, jak również szefa Rady  
z Panią Prezydent – rozmawialiśmy o tym, ponieważ komisje przyjęły to, jako poprawki do 
budżetu i momencie, kiedy o tym mówiłam, że nam bardzo zależy na tym, aby te urządzenia 
znalazły się w projekcie budżetu, Pan Skarbnik bardzo mocno naciskał na nas, aby takie 
drobne zadania nie pojawiały się w budżecie. I po dżentelmeńsku się umówiliśmy, że 
rzeczywiście te narkotesty i urządzenia do badania trzeźwości pojawią się w programie.  
W związku z tym zaproponowaliśmy ta poprawkę, rzeczywiście usuniemy ten zapis „5 sztuk”. 
Ja tą poprawkę już przygotowałam i za moment ją zgłoszę aczkolwiek, jeżeli coś ustalamy 
na naszym wspólnym posiedzeniu chciałabym, żeby pewne rzeczy były dotrzymywane. Ja 
znam stanowisko Pana Skarbnika do każdej poprawki, najlepiej byłoby nic nie wprowadzać, 
żeby później nie było jakichkolwiek problemów. Mamy takie prawo, więc z takiego prawa 
korzystamy. A odnośnie pisma z Komendy Powiatowej Policji, to takie pismo wpłynęło do 
Pani Prezydent tylko zostało przekierowane do Zarządzania Kryzysowego, ponieważ Pan 
Naczelnik do mnie dzwonił, co ma z tym pismem zrobić. Dlatego myślę, że to pismo jest 
gdzieś w Urzędzie. Zgłaszam poprawkę o treści: „Strona 20, Rozdział VIII, Zadanie 4, punkt 
9 podpunkt 2, po wyrazach „Komendy Powiatowej Policji w Kołobrzegu” wprowadzić zapis: 
„zakup narkotestów oraz urządzeń do pomiaru trzeźwości”. 
 
Pani Prezydent Miasta podziękowała za to, że te zapis jest bardzie elastyczny. 
 
Pan Grzegorz Czakański, Skarbnik Miasta: „Taki zarzut, że najlepiej, gdyby nic nie 
wprowadzano, jest nieuprawniony. W zasadzie wszystkie poprawki finansowe, które miały 
skutek finansowy praktycznie zostały uwzględnione. Natomiast ja jestem przeciwny 
wprowadzaniu zapisów doszczegóławiających, jak np. te 5 sztuk a może „słupki  
z łańcuchem” itp. Budżet wykonuje Pani Prezydent, dlatego uważam, ze wszelkiego typu 
uszczegółowienia są niepotrzebne i Państwo możecie potem dokonać oceny pracy  
i skuteczności działania a nie robić takich szczegółów, bo to jest zawłaszczanie kompetencji. 
Natomiast nie torpeduje Państwa uwag, jeżeli chodzi o zmiany kwot i tutaj pozostawiam to 
do decyzji Pani Prezydent, czy taka poprawkę ująć, czy nie. Natomiast takie poprawki będę 
zawsze opiniował negatywnie.” 
 
Pan radny Jacek Woźniak, Przewodniczący Rady: „Projekt budżetu jest pełen zapisów 
ogólnych i pełen zapisów bardzo szczegółowych. Radni maja prawo domagać się również 
uszczegółowiania” 
 
Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję i w 
pierwszej kolejności za zgodą Komisji, które zgłaszały poprawkę, poddał pod głosowanie 
poprawkę Pani radnej Zielińskiej o treści: „Strona 20, Rozdział VIII, Zadanie 4, punkt 9 
podpunkt 2, po wyrazach „Komendy Powiatowej Policji w Kołobrzegu” wprowadzić zapis: 
„zakup narkotestów oraz urządzeń do pomiaru trzeźwości”. 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. Za przyjęciem poprawki głosowało 14 
radnych, 0 przeciw, 5 wstrzymało się od głosu. Brak głosu: radny Jacek Kalinowski  
i radny Dariusz Zawadzki. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła poprawkę Pani 
radnej Izabeli Zielińskiej. 
 
Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii w Kołobrzegu na rok 2019 wraz z poprawką: 
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W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 19 radnych, 
0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Brak głosu: radny Jacek Kalinowski  
i radny Dariusz Zawadzki. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR IV/36/19 
w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Kołobrzegu na rok 2019. 
 
Punkt 4 podpunkt 4 – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu 

Rewitalizacji dla Miasta Kołobrzeg na lata 2018 – 2028” 

Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
 
Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię przedstawiła Pani radna Izabela 

Zielińska – Przewodnicząca Komisji informując, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

2. Komisja Spraw Społecznych i Sportu. Opinię przedstawiła Pani radna Renata 

Brączyk – Przewodnicząca Komisji informując, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych: 
Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Piotr Lewandowski-
Członek Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawił Pan radny 

Łukasz Zięba – Członek Klubu informując, że Klub pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 

Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak, którą zwróciła uwagę na to, żeby osoby 

zaproszone na komisję przychodziły na nią. Pani radna zaznaczyła, że nie było Naczelnika 

Wydziału Inwestycji. 

 

Pan radny Bartosz Bieńkowski, który powiedział, że w Kołobrzegu na nie ma sali do gry  

w piłkę ręczną. 

 

Pani Prezydent Miasta odpowiadając w ramach ad vocem poinformowała, że ona 

uczestniczy z posiedzeniach komisji w miarę możliwości.  

 

Pan radny Krzysztof Plewko, Wiceprzewodniczący Rady zasugerował, żeby w 

powiedzeniach komisji uczestniczyli naczelnicy. 

 

Pani Prezydent Miasta zwróciła się z prośbą, aby przewodniczący komisji sami ustalali, kto 

ma uczestniczyć w tych posiedzeniach. Pani Prezydent poprosiła o plany pracy komisji. 

 

Szczegółowa dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik 

do protokołu. 
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Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji, przewodniczący zarządził glosowanie nad 

projektem uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Rewitalizacji dla Miasta 

Kołobrzeg na lata 2018 – 2028”: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 18 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Brak głosu: radni Jacek Kalinowski, Wiesław 

Parus, Dariusz Zawadzki. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR IV/37/19 
w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Rewitalizacji dla Miasta Kołobrzeg na lata 
2018 – 2028”. 
 
Punkt 4 podpunkt 5 – podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Nr 8 – Uzdrowisko 

Zachód” dla terenu działek nr 49 i 50 położonych w obrębie 2 przy ul. K. 

Arciszewskiego. 

Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
 
Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię przedstawiła Pani radna Izabela 

Zielińska – Przewodnicząca Komisji informując, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

2. Komisja Uzdrowiskowa. Opinię przedstawiła Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak, 

Przewodnicząca Komisji informując, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

3. Komisja Spraw Społecznych i Sportu. Opinię przedstawiła Pani radna Renata 

Brączyk – Przewodnicząca Komisji informując, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych: 
Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Piotr Lewandowski, 
Członek Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła Pani 

radna Karolina Szarłata – Woźniak – Członek Klubu informując, że Klub poprze projekt 

uchwały 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 

Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak, którą zwróciła uwagę na to, żeby osoby 

zaproszone na komisję przychodziły na nią. Pani radna zaznaczyła, że nie było Naczelnika 

Wydziału Inwestycji. 

 

Pan radny Bartosz Bieńkowski, który powiedział, że w Kołobrzegu na nie ma sali do gry  

w piłkę ręczną. 
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Pani Prezydent Miasta odpowiadając w ramach ad vocem poinformowała, że ona 

uczestniczy z posiedzeniach komisji w miarę możliwości.  

 

Pan radny Krzysztof Plewko, Wiceprzewodniczący Rady zasugerował, żeby w 

powiedzeniach komisji uczestniczyli naczelnicy. 

 

Pani Prezydent Miasta zwróciła się z prośbą, aby przewodniczący komisji sami ustalali, kto 

ma uczestniczyć w tych posiedzeniach. Pani Prezydent poprosiła o plany pracy komisji. 

 

Szczegółowa dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził 

głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Nr 8 – Uzdrowisko Zachód” dla 

terenu działek nr 49 i 50 położonych w obrębie 2 przy ul. Krzysztofa Arciszewskiego: 

W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 17 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Brak głosu: radni: Piotr Lewandowski, Wiesław 

Parus, Karolina Szarłata – Woźniak, Dariusz Zawadzki. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR IV/38/19 

w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Nr 8 – Uzdrowisko Zachód” dla terenu działek  

nr 49 i 50 położonych w obrębie 2 przy ul. Krzysztofa Arciszewskiego. 

 

Punkt 4 podpunkt 6 – podjęcie uchwały w sprawie w sprawie odwołania 

dotychczasowego i wyznaczenia nowego delegata do stowarzyszenia Związek Miast 

Polskich 

Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 
Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki, 
Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawił Pan radny 

Kamil Barwinek – Członek Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały 

 
Z uwagi na brak chętnych do dyskusji, Przewodniczący zarządził glosowanie nad projektem 

uchwały w sprawie w sprawie odwołania dotychczasowego wyznaczenia nowego delegata 

do stowarzyszenia Związek Miast Polskich w osobie Pani Anny Mieczkowskiej Prezydent 

Miasta Kołobrzeg. 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 20 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Brak głosu radna Karolina Szarłata – Woźniak. 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR IV/39/19 

w sprawie odwołania dotychczasowego wyznaczenia nowego delegata do 

stowarzyszenia Związek Miast Polskich. 

 

Punkt 4 podpunkt 7 – podjęcie uchwały w sprawie odwołania dotychczasowego  

i wyznaczenia nowego delegata do stowarzyszenia „Związek Miast i Gmin Morskich” 

Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 
Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki, 
Przewodniczący Klubu informując, że Klub zgłasza kandydaturę Pana radnego Artura 
Dąbkowskiego. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu informując, że Klub zgłasza kandydaturę Pana 
radnego Krzysztofa Plewko. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawił Pan radny 

Łukasz Zięba – Członek Klubu informując, że Klub nie zgłasza kandydata. 

 

Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie.  

 

Na wniosek Pana radnego Piotra Rzepki, Przewodniczący Rady ogłosił 5 minut przerwy  

w obradach. 

 

Po przerwie Przewodniczący wznowił obrady i udzielił głosu Panu radnemu Krzysztofowi 

Plewko, który oświadczył, że rezygnuje z kandydowania na delegata Gminy Miasto 

Kołobrzeg do stowarzyszenia pn. „Związek Miast i Gmin Morskich”. 

 

Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził 

głosowanie nad projektem uchwały w sprawie odwołania dotychczasowego i wyznaczenia 

nowego delegata do stowarzyszenia „Związek Miast i Gmin Morskich”  

z zapisem w § 2. Wyznacza się delegata Gminy Miasto Kołobrzeg do stowarzyszenia pn. 

„Związek Miast i Gmin Morskich” w osobie Artura Dąbkowskiego: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, 

0 przeciw, 6 wstrzymało się od głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik do 

protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR IV/40/19 w sprawie odwołania dotychczasowego i wyznaczenia nowego delegata 

do stowarzyszenia „Związek Miast i Gmin Morskich”. 

 

Punkt 4 podpunkt 8 – podjęcie uchwały w sprawie w sprawie odwołana 

dotychczasowych i wyznaczenia delegatów Gminy Miasto Kołobrzeg do 

Stowarzyszenia Gmin Polskich Euroregionu Pomerania 

Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 
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Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki, 
Przewodniczący Klubu informując, że Klub popiera kandydaturę Prezydent Miasta 
Kołobrzeg. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu informując, że Klub zgłasza kandydaturę Pana 
radnego Krzysztofa Plewko. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła Pani 

radna Karolina Szarłata - Woźniak – Członek Klubu informując, że Klub nie zgłasza 

kandydata. 

 

Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie.  

 

Z uwagi na brak chętnych do dyskusji, Przewodniczący Rady zarządził glosowanie nad 

projektem uchwały w sprawie w sprawie odwołana dotychczasowych i wyznaczenia 

delegatów Gminy Miasto Kołobrzeg do Stowarzyszenia Gmin Polskich Euroregionu 

Pomerania z zapisem w § 2. Wyznacza się delegatów Gminy Miasto Kołobrzeg do 

Stowarzyszenia Gmin Polskich Euroregionu Pomerania w osobach: 

1. Anna Mieczkowska Prezydent Miasta Kołobrzeg. 

2. Krzysztof Plewko. 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 21 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik do 

protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR IV/41/19 

w sprawie w sprawie odwołana dotychczasowych i wyznaczenia delegatów Gminy 

Miasto Kołobrzeg do Stowarzyszenia Gmin Polskich Euroregionu Pomerania. 

 

Punkt 4 podpunkt 9 – podjęcie uchwały w sprawie powołania przedstawiciela Gminy 

Miasto Kołobrzeg do stowarzyszenia „Lokalna Organizacja Turystyczna Regionu 

Kołobrzeg 

Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. Pani 
Prezydent zgłosiła Panią Monikę Foremną- Pilarską. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 
Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki, 
Przewodniczący Klubu informując, że Klub zgłasza Pana Piotra Lewandowskiego. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu informując, że Klub nie zgłosił swojego kandydata. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła Pani 

radna Karolina Szarłata - Woźniak – Członek Klubu informując, że Klub nie zgłosił swojego 

kandydata. zgłasza  

 

Pani Monika Foremna – Pilarska i Pan Piotr Lewandowski Bogdan Błaszczyk, Pani Renata 

Brączyk i Pan Jacek Woźniak wyrazili zgodę na kandydowanie. 
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Z uwagi na brak chętnych do dyskusji, Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały w sprawie powołania przedstawiciela Gminy Miasto Kołobrzeg do stowarzyszenia 

„Lokalna Organizacja Turystyczna Regionu Kołobrzeg” z zapisem w § 2. Wyznacza się 

przedstawicieli Gminy Miasto Kołobrzeg w stowarzyszeniu ‘Lokalna Organizacja Turystyczna 

Regionu Kołobrzeg” w osobach: 

1. Monika Foremna – Pilarska 

2. Piotr Lewandowski. 

 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 16 radnych, 

0 przeciw, 5 wstrzymało się od głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik do 

protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  
NR IV/42/19 w sprawie powołania przedstawiciela Gminy Miasto Kołobrzeg do 
stowarzyszenia „Lokalna Organizacja Turystyczna Regionu Kołobrzeg”. 
 

Punkt 4 podpunkt 10 – podjęcie uchwały w sprawie odwołania dotychczasowych  

i wyznaczenia nowych przedstawicieli Gminy Miasto Kołobrzeg w Stowarzyszeniu 

Rybacka Lokalna Grupa Działania „Morze i Parsęta” 

Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  
 
Stanowiska Klubów Radnych: 
Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki, 
Przewodniczący Klubu informując, że Klub zgłasza Pana Bogdana Błaszczyka. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu informując, że Klub zgłasza Panią Renatę Brączyk.. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła Pani 

radna Karolina Szarłata - Woźniak – Członek Klubu informując, że Klub zgłasza Pana Jacka 

Woźniaka. 

 

Pan Bogdan Błaszczyk, Pani Renata Brączyk i Pan Jacek Woźniak wyrazili zgodę na 

kandydowanie. 

 

Z uwagi na brak chętnych do dyskusji, Przewodniczący zarządził glosowanie nad projektem 

uchwały w sprawie odwołania dotychczasowych i wyznaczenia nowych przedstawicieli 

Gminy Miasto Kołobrzeg w Stowarzyszeniu Rybacka Lokalna Grupa Działania „Morze  

i Parsęta” z zapisem w § 2. Wyznacza się przedstawicieli Gminy Miasto Kołobrzeg  

w Stowarzyszeniu Rybacka Lokalna Grupa Działania „Morze i Parsęta” w osobach: 

1. Bogdan Błaszczyk 

2. Renata Brączyk 

3. Jacek Woźniak. 

 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 20 radnych, 

1 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik do 

protokołu. 
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Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  
NR IV/43/19 w sprawie odwołania dotychczasowych i wyznaczenia nowych 
przedstawicieli Gminy Miasto Kołobrzeg w Stowarzyszeniu Rybacka Lokalna Grupa 
Działania „Morze i Parsęta”. 
 

Punkt 4 podpunkt 11 – podjęcie uchwały w sprawie określenia naboru do klas 

pierwszych szkół podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Miasto Kołobrzeg, do postępowania rekrutacyjnego dla kandydatów zamieszkałych 

poza obwodem szkoły 

Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  
 
Powyższy projekt uchwały opiniowała Komisja Oświaty i Kultury. Opinię przedstawił Pan 
radny Bartosz Bieńkowski, Przewodniczący Komisji. Opinia była pozytywna i stanowi 
załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 
Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki, 
Przewodniczący Klubu informując, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu informując, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały. 
  
Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła Pani 

radna Karolina Szarłata - Woźniak – Członek Klubu informując, że Klub nie wnosi uwag do 

projektu uchwały. 

 

Przewodniczący poinformował, że Rada Oświatowa Gminy Miasto Kołobrzeg pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. Opinia stanowi załącznik do protokołu. 

 

Z uwagi na brak chętnych do dyskusji, Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały w sprawie określenia naboru do klas pierwszych szkół podstawowych, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Miasto Kołobrzeg, do postępowania rekrutacyjnego dla 

kandydatów zamieszkałych poza obwodem szkoły: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 21 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik do 

protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR IV/44/19  

w sprawie określenia naboru do klas pierwszych szkół podstawowych, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Miasto Kołobrzeg, do postępowania 

rekrutacyjnego dla kandydatów zamieszkałych poza obwodem szkoły. 

 

Punkt 4 podpunkt 12 – podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów drugiego 

etapu postępowania rekrutacyjnego do przedszkoli prowadzonych przez Gminę Miasto 

Kołobrzeg 

Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  
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Powyższy projekt uchwały opiniowała Komisja Oświaty i Kultury. Opinię przedstawił Pan 
radny Bartosz Bieńkowski, Przewodniczący Komisji. Opinia była pozytywna i stanowi 
załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 
Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki, 
Przewodniczący Klubu informując, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu informując, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały. 
  
Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła Pani 

radna Karolina Szarłata - Woźniak – Członek Klubu informując, że Klub nie wnosi uwag do 

projektu uchwały. 

 

Przewodniczący poinformował, że Rada Oświatowa Gminy Miasto Kołobrzeg pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. Opinia stanowi załącznik do protokołu. 

 

Z uwagi na brak chętnych do dyskusji, Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały w sprawie określenia kryteriów drugiego etapu postępowania rekrutacyjnego do 

przedszkoli prowadzonych przez Gminę Miasto Kołobrzeg: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 20 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik do 

protokołu. Brak głosu radny Artur Dąbkowski. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR IV/45/19  
w sprawie określenia kryteriów drugiego etapu postępowania rekrutacyjnego do 
przedszkoli prowadzonych przez Gminę Miasto Kołobrzeg. 
 
Przewodniczący ogłosił 10 minut przerwy w obradach. 
Po przerwie Przewodniczący wznowił obrady 
 

Punkt 5 - Budżet Gminy Miasto Kołobrzeg na 2019 rok i Wieloletnia Prognoza 

Finansowa Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2019 – 2027 

 

Podpunkt 1 - odczytanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Miasto Kołobrzeg na 2019 rok wraz z uzasadnieniem 

Prezydent Miasta poinformowała Radę, że projekt budżetu na rok 2019 przedstawił do Rady 
poprzedni Prezydent Miasta. Następnie Pani Prezydent Miasta odczytała projekt uchwały  
w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg na 2019 rok wraz z uzasadnieniem. 
 
Punkt 5 podpunkt 2 – odczytanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2019 – 2027 

 

Pani Prezydent Miasta poinformowała, że projekt uchwały sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2019 – 2027 został przedłożony do Rady  

w ustawowym terminie. 
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Punkt 5 podpunkt 3 - odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie 

uchwały budżetowej na 2019 rok 

Regionalna Izba Obrachunkowa w Szczecinie Zespół Zamiejscowy w Koszalinie pismem  

z dnia 04 grudnia 2018 r. przesłało Uchwałę Nr LXXXIII.464.Z.2018 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 29 listopada 2018 r.  

w sprawie opinii o projekcie budżetu Miasta Kołobrzeg na 2019 r. Uchwała została odczytana 

przez Pana radnego Krzysztofa Plewko, Wiceprzewodniczącego Rady. Uchwała stanowi 

załącznik do protokołu. 

 
Punkt 5 podpunkt 4 - odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej  
o przedłożonym projekcie uchwały o wieloletniej prognozie finansowej Miasta 
Kołobrzeg na lata 2019 – 2027 
 
Regionalna Izba Obrachunkowa w Szczecinie Zespół Zamiejscowy w Koszalinie pismem  

z dnia 04 grudnia 2018 r. przesłało Uchwałę Nr LXXXIII.465.Z.2018 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 29 listopada 2018 r.   

w sprawie opinii do projektu uchwały o wieloletniej prognozie finansowej Miasta Kołobrzeg. 

Uchwała została odczytana przez Pana radnego Krzysztofa Plewko, Wiceprzewodniczącego 

Rady. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 
Punkt 5 podpunkt 5 - odczytanie opinii o możliwości sfinansowania deficytu 

przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej na 2019 rok 

Regionalna Izba Obrachunkowa w Szczecinie Zespół Zamiejscowy w Koszalinie pismem  

z dnia 04 grudnia 2018 r. przesłało Uchwałę nr LXXXIII.466.Z.2018 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 29 listopada 2018 r.  

w sprawie opinii o możliwości sfinansowania deficytu ustalonego w projekcie uchwały 

budżetowej Miasta Kołobrzeg na 2019 rok. Uchwała została odczytana przez Pana radnego 

Krzysztofa Plewko, Wiceprzewodniczącego Rady. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 
Punkt 5 podpunkt 6 - przedstawienie opinii Komisji ds. Budżetowo – Gospodarczych 
 
W imieniu Komisji ds. Budżetowo – Gospodarczych opinię przedstawiła Pani radna Izabela 

Zielińska, Przewodniczącą Komisji. Opinia stanowi załącznik do protokołu. 

 
Punkt 5 podpunkt 7 - przedstawienie stanowiska Prezydenta Miasta w sprawie zmian 

postulowanych w opinii Komisji ds. Budżetowo – Gospodarczych 

 

Pani Prezydent Miasta przedstawiła Radzie stanowisko w sprawie zmian postulowanych  

w opinii Komisji ds. Budżetowo – Gospodarczych. Stanowisko zostało zawarte w piśmie  

z dnia 10 stycznia 2019 r. , które stanowi załącznik do protokołu. 

 
Punkt 5 podpunkt 8 - przedstawienie proponowanych do projektu budżetu 

autopoprawek wynikających z konsultacji projektu budżetu z różnymi środowiskami  

i poprawek wynikających z uwzględnionych wniosków złożonych przez Komisję  

ds. Budżetowo – Gospodarczych 
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W dniu 10 stycznia 2019 r. do Radnych została przesłana ostateczna wersja uchwały  

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg na 2019 rok wraz  

z autopoprawkami - załącznik do protokołu. 

 

Pani Prezydent Miasta przedstawiła Radzie proponowane do projektu budżetu autopoprawki 

wynikające z konsultacji projektu budżetu z różnymi środowiskami i poprawki wynikające  

z uwzględnionych wniosków złożonych przez Komisję ds. Budżetowo – Gospodarczych. 

 
Punkt 5 podpunkt 9 - przedstawienie opinii Klubów Radnych: 

Opinię Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki 
– Przewodniczący Klubu: „Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. W zasadzie miałem 
wygłosić dłuższe przemówienie, ale Pani Prezydent bardzo wyczerpująco projekt uchwały 
zarówno pod względem merytorycznym, jeżeli chodzi o cyfry, wpływy, wydatki, jak również 
od strony praktycznej, czyli inwestycje. Przychylamy się, jako Klub „Kołobrzescy Razem” do 
tego, że jest to budżet kompromisu. Przypomnę również, bo nie padło tutaj słowo, ale jest to 
projekt budżetu poprzedniego prezydenta, dlatego trzeba było do niego podchodzić trochę 
inaczej. Nie jest to projekt autorski Prezydent Anny Mieczkowskiej i nie jest to autorski 
budżet radnych Rady Miasta obecnej kadencji. Dlatego pochylając się nad tym budżetem 
dyskutowaliśmy, co chcemy w tym roku kalendarzowym i budżetowym zrobić, wykonać a co 
mamy wycofać z tego budżetu, o czym też tutaj nie było mowy. Takie pozycje też się 
pojawiły. Dlatego jeszcze raz podkreślam, że ten projekt budżetu jest kompromisem  
i są to propozycje trzech Klubów Radnych funkcjonujących w obecnym składzie Rady 
Miasta. Budżet uwzględnia kierunki rozwoju miasta, przyjmuje kierunki strategii rozwoju 
miasta. Budżetem objęto program przeciwdziałania alkoholizmowi i narkomanii, 
kontynuowane są programy aktywizujące społeczne środowiska wymagające wsparcia 
ekonomicznego, pomoc społeczna itd. przewidziane są działania w sferze oferty kulturalnej, 
sportowej i turystycznej naszego miasta. W dalszym ciągu przywiązano dużą wagę do 
poziomu nauczania, opieki przedszkolnej i żłobkowej. Również wpisuje się w to remont 
przedszkola przy ul. Radomskiej i warunków, w jakich te usługi się odbywają. Prace 
remontowe obejmują także drogi, planowana jest dalsza rewitalizacja parków, co Pani 
Prezydent zaznaczyła, choćby nawet im. Henryka Dąbrowskiego i terenów zielonych. 
Kontynuowane będą remonty podwórek, placów zabaw i terenów wokół budynków. Uchwała 
budżetowa określa także wydatki na realizowane przedsięwzięcia w wysokości 
umożliwiającej ich terminowe zakończenie. Ma to szczególne znaczenie dla przedsięwzięć, 
których realizacja została podjęta w latach poprzednich i na które to przedsięwzięcia 
zaciągnięto już zobowiązania. Dlatego też od wielu lat ważnym dokumentem prezentującym 
wskaźniki poprzedzającym uchwalenie budżetu jest wieloletnia prognoza finansowa na 
kolejne lata. Która też jest załączona do projektu budżetu. I teraz przypomnę tych kilka 
najważniejszych inwestycji, które są ujęte w budżecie, budżecie kompromisu zaznaczam  
i mam nadzieje, że przy ewentualnym przyjęciu tego budżetu zrealizowane zostaną takie 
inwestycje, jak: Karta Mieszkańca, przywrócony zostanie budżet obywatelski – to był postulat 
chyba wszystkich radnych, będą umieszczone remonty: remont przedszkola przy  
ul. Radomskiej, park rekreacyjno – wypoczynkowy Henryka Dąbrowskiego, bardzo ważny 
element wynikający z zapotrzebowania mieszkańców, czyli remont targowiska przy ul. 
Trzebiatowskiej. Czy nawet również istotny z punktu widzenia dalszego ewentualnego 
wyłączenia centrum miasta z ruchu kołowego, czyli projekt parkingu wielopoziomowego przy 
ulicy Kamiennej. Również należy zaznaczyć fakt, że na wniosek jednego z klubów 
przyspieszone zostaną prace nad tzw. mała obwodnicą, czyli łącznikiem pomiędzy ulicą 
Jagiellońską a ulicą Myśliwską, przebudowa będzie za sumę ok. 2 milionów złotych ulica 
Basztowa, to też na wniosek mieszkańców ulicy. Warto zaznaczyć, że w tym roku rozpocznie 
się remont amfiteatru, oczywiście od prac archeologicznych się zacznie, ale krok milowy 
będzie poczyniony w tej sprawie. Będzie również wykonana przebudowa ulicy 
Czarnieckiego, jak również projekt rewitalizacji rzeki Parsęty. Przebudowa Armii Krajowej, 
jak również remont Parku III Dywizji Piechoty – mam tu na myśli teren sukcesywnie 
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zalewany przez deszcze i wiecznie woda. Natomiast, co wycofano? Na wniosek radnych 
wycofano inwestycje i remont ulicy Obrońców Westerplatte choćby z tego tytułu, że trwa tam 
budowa i ciężki sprzęt mógłby kolidować z remontem tejże ulicy. Wycofano aczkolwiek 
musimy również się pochylić nad tym tematem i to sobie trzeba jasno powiedzieć 
przebudowy Urzędu Miasta, będziemy musieli się w przyszłych latach zastanowić, co z tym 
tematem zrobić? Czy wyburzyć teren po Powiatowym Urzędzie Pracy? Czy i w jakim 
kierunku rozbudować Urząd Miasta? Czy go w ogóle gdziekolwiek przenieść? Niestety ku 
naszemu wielkiemu rozczarowaniu i z wielka przykrością chcemy również zaznaczyć jako 
Klub „Kołobrzescy Razem”, że zostanie wycofana dotacja w kwocie 100 tysięcy złotych na 
szpital w Koszalinie. Niestety nikomu nie życzę korzystania z tego typu usług, ale życie jest 
takie, że wcześniej, czy później będziemy zmuszeni z tego korzystać, więc tym bardzie 
smuci to, że na wniosek Klubu Prawa i Sprawiedliwości ta kwota zostanie wycofana. 
Również smuci zmniejszenie waloru promocyjnego miasta Kołobrzeg, czyli zmniejszenie 
kwoty o 100 tysięcy złotych na Suspense Festiwal. To również ze smutkiem chcemy 
wyraźnie odnotować. Poza tym całym sercem uważamy, że ten budżet jest prorozwojowy dla 
miasta Kolobrzeg i opiniujemy pozytywnie i jako Klub „Kołobrzescy Razem” prosimy radnych 
Rady Miasta o przegłosowanie tego budżetu na rok 2019.” 
 
W imieniu Klubu radnych Prawi i Sprawiedliwość opinię przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu: „Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Mamy do 
czynienia, na tyle, ile ja obserwuję to, co w Kołobrzegu do tej pory się działo, z historycznym 
momentem i chwilą, a mianowicie mamy do czynienia z budżetem porozumienia. Nazywacie 
go Państwo budżetem kompromisu. Myślę, że lepszym słowem jest porozumienie. Z pewną 
nieufnością, nie ma co mówić co innego podchodziliśmy do tych prac, do współpracy  
w ramach budżetu, ale dzisiaj mogę powiedzieć, że z przyjemnością słuchałem i myślę że 
mogę to mówić w imieniu swoich kolegów i koleżanki z Klubu Radnych Prawa  
i Sprawiedliwości, z jaką estyma, z jaką pasją zarówno Pani Prezydent, jak i Pan Darek, 
radny Kołobrzeskich Razem mówili o projektach innych klubów również. To oznacza, że 
zgadzamy się w większości przypadków, bo nigdy nie będzie tak, że wszyscy będziemy się 
zgadzali w 100% ze sobą. Tak więc budżet jest efektem porozumienia, efektem skierowania 
większej uwagi w stronę mieszkańców. Każdy z nas przed wyborami o tym mówił, ale dzisiaj 
mogę powiedzieć, że jest to mały, ale milowy krok w kierunku mieszkańców. Szanowni 
Państwo, na pewno ten budżet mimo przeniesienia ciężaru ciężkości w kierunku 
mieszkańców, zwróćcie Państwo uwagę, jest budżetem oszczędnym zważywszy na sytuację 
budżetową, ale my mając tą świadomość wiemy także, że w tym roku nie jest to wykluczone, 
a wręcz pewne, że będziemy mieli jeszcze okazję na temat budżetu rozmawiać, ponieważ 
pieniądze pojawią się. I mam nadzieję, że w sferze porozumienia będziemy mogli o tym 
budżecie rozmawiać. Szanowni Państwo, to co jest ważne dla nas, to, to, że trzeba myśleć  
o Kołobrzegu w kategoriach całości, w kategoriach kierunku rozwoju całego miasta. Dlatego 
jako Klub Radnych Prawa i Sprawiedliwości zdecydowaliśmy się zarekomendować 
wycofanie z bólem, ale jednak, rozbudowy Urzędu Miasta po to, aby najpierw porozmawiać  
o przyszłości Kołobrzegu. Najpierw będziemy na komisjach pracować i rozmawiać  
o potencjalnym połączeniu miasta Kołobrzeg z gminą Kolobrzeg. Uważamy, że wydatek tak 
wielki na tym etapie byłby niegospodarny, co nie zmienia faktu, że dostrzegamy złe warunki 
pracy naszych urzędników. Także zdecydowaliśmy się wycofać projekt budowy koordynacji 
kąpieliska, ale nie dlatego, że Kołobrzeg nie potrzebuje? Właśnie dlatego, ponieważ 
Kołobrzeg potrzebuje bardzo wysokiej jakości centrum koordynacji. Potrzebujemy naprawdę, 
by inwestycje kołobrzeskie wreszcie weszły na wyższy poziom wykonania, wyższy poziom 
prezentacji. Zasługuje tutaj Kołobrzeg w tej mierze na jak najlepszą jakość. Dlatego 
wycofaliśmy ten projekt, ponieważ on tego nie gwarantował. Dzięki temu pojawiły się 
pieniądze na takie ulice, jak: ul. Perłowa – były spotkania z mieszkańcami. Udało się, za co 
bardzo dziękuję, wprowadzić kompleksowy remont ulicy Armii Krajowej, gdzie Pani 
Prezydent obiecała, że w naszych Miejskich Wodociągach i Kanalizacji wieloletni plan 
inwestycyjny ujmie tak niezbędne inwestycje wodno – kanalizacyjne przy okazji przebudowy 
tej drogi, która mam nadzieję w roku 2020, bo szybciej nie da rady zrobić, będzie 
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zrealizowana. Bardzo ważny łącznik i tutaj byliśmy zgodni chyba wszyscy, trzeba to 
przyspieszyć, nie ma na co czekać, miasto się dusi, więc musimy te płuca miasta mieć, więc 
ten łącznik Jagiellońska – Myśliwska w tym roku szybko projekt i w 2020 jedna być może  
z najważniejszych inwestycji w najbliższych latach. Projekt zagospodarowania brzegów rzeki 
Parsęty, my jako klub zdecydowanie wprowadziliśmy ten projekt di budżetu i dziękujemy 
również za jego umieszczenie. To pozwoli uniknąć wielu błędów, z którymi mieliśmy do 
czynienia, że nie wspomnę o słynnej Ławicy. Szanowni Państwo oczywiście budowa 
świetlicy z zapleczem sanitarnym na Ogrodach, powiększona o bibliotekę, o klub dla seniora. 
Dziękuję także za deklarację umieszczenia bonu zdrowotnego. Myśmy dyskutowali z Panią 
Prezydent na ten temat, że stanie się on częścią tzw. Karty Mieszkańca i liczę bardzo Pani 
Prezydent na to, że w pracach dotyczących tej karty będziemy po prostu w zespole o tym 
mówić, dlatego ze w między czasie pojawiły się w Klubie Radnych Prawa i Sprawiedliwości 
jeszcze inne bardzo ciekawe i ważne dla mieszkańców projekty. Oczywiście podnieśliśmy 
wydatki na fundusz wsparcia Policji. Tutaj warto podkreślić, że z podwojonymi siłami  
w sezonie letnim mieszkańcy i turyści będą mogli czuć się bezpiecznie. Cały czas mówię, 
jeśli Wysoka Rado to przegłosuje ten budżet. Oczywiście wiele drobnych i potrzebnych 
inwestycji, o których Pani Prezydent mówiła, to bezpośrednia przestrzeń, bezpośrednie 
otoczenie miejsca zamieszkania kołobrzeżan. Mam nadzieję, że kołobrzeżanie szybko 
odczują znaczącą poprawę, jeśli chodzi o zainteresowanie magistratu, radnych najbliższym 
ich otoczeniem. Na koniec chciałbym podkreślić, że na tym nie poprzestaniemy jako Klub 
Radnych Prawa i Sprawiedliwości i zaproponowaliśmy już prawdziwą debatę dotyczącą 
oświaty w Kołobrzegu, kierunki rozwoju oświaty w Kołobrzegu. Będziemy chcieli 
przeprowadzić sesję tak, żeby znaleźć miejsce dla naszych utalentowanych dzieci  
i młodzieży, czy to z zakresu sportowego, tu mam na myśli szkołę o profilu sportowym. 
Wreszcie zająć się i rozwiązać problem szkoły muzycznej w Kołobrzegu. Plan rozwoju 
Podczela, w ogóle rozwoju całego Kołobrzegu, więc planu zagospodarowania 
przestrzennego. Połączenie z gminą, o którym mówiłem wcześniej, może pomoże rozwiązać 
problem cmentarza, schroniska dla zwierząt. Pojawiło się również lodowisko. Jako Klub 
będziemy zdecydowanie oczekiwali wspólnej pracy na rzecz znalezienia rozwiązania 
problemu lodowiska w Kołobrzegu. Oczywiście wizja miasta, oczekujemy tej wizji miasta i ze 
strony naszego Klubu Prawa i Sprawiedliwości może Pani Prezydent oczekiwać w tym 
zakresie współpracy. Oczywiście Klub Radnych Prawa i Sprawiedliwości będzie głosował za 
przyjęciem uchwały budżetowej. Serdecznie dziękuję Pani Prezydent, serdecznie dziękuję 
Klubowi Obywatelski Kołobrzeg Jacka Woźniaka, bo nie ukrywać, że współpraca w zakresie 
budżetu była przyjemnością, praktycznie nie było tutaj żadnych jakby krytycznych uwag.  
I dziękuję Klubowi Radnych Kołobrzescy Razem za tak pozytywne wyrażenie opinii na temat 
budżetu. A te uwagi, ja nie chcę zmącić tej atmosfery, ona nam towarzyszy pozytywna, chcę 
tylko powiedzieć, że te wydatki, które zostały w praktyce obcięte one w niczym nie zmienią 
ani funkcjonowania szpitala w Koszalinie ani tym bardziej obsługi pacjentów kołobrzeskich. 
Jest to taki naddatek, który postanowiliśmy skierować strumieniem do Kołobrzegu Wiąże się 
to z pewną filozofią, o której mówiliśmy. Otóż transfer pieniędzy tak, ale w pierwszym rzędzie 
chcielibyśmy zatrzymać tutaj te pieniądze i doposażyć na miejscu w Kołobrzegu naszych 
mieszkańców, jeśli chodzi o usługi medyczne. Będziemy o tym na pewno jeszcze 
rozmawiać. I oczywiście liczymy także, w przypadku wydarzeń kulturalnych na większą 
efektywność działania na zmniejszenie proporcji między wydatkowaniem środków 
publicznych a pozyskiwaniem sponsorów, środków zewnętrznych. I to jest jedynie tym 
powodowane. Także liczymy na to, że ten trend złapiemy i będziemy rozwijać Kołobrzeg  
w sposób bardziej dynamiczny. Dziękuję bardzo jeszcze raz wszystkim za współpracę przy 
pracy nad projektem budżetu. Dziękuję.” 
 
Pani radna Izabela Zielińska, Przewodnicząca Klubu Radnych Obywatelski Kołobrzeg 
Jacaka Woźniaka: „Panie Przewodniczący, Pani Prezydent, Szanowni Państwo Radni. Klub 
Radnych Obywatelski Kołobrzeg Jacka Woźniaka podejmując prace nad poprawkami do 
zaproponowanego projektu budżetu na rok 2019 kierował się przede wszystkim potrzebami 
mieszkańców miasta Kołobrzeg. Radni w swoich propozycjach do budżetu na rok 2019 
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postawili przede wszystkim na poprawę oraz rozbudowę infrastruktury osiedlowej np. 
budowę świetlicy osiedlowej z filią Miejskiej Biblioteki Publicznej i Klubem Seniora wraz  
z zapleczem sanitarnym dla obiektów sportowych, przebudowę dróg dojazdowych np. ulica 
Czarnieckiego, budowę nowych miejsc postojowych np. przy ulicy Żółkiewskiego, budowę 
nowych placów zabaw wraz z bezpieczną nawierzchnią oraz doposażenie istniejących 
placów zabaw w różnych częściach miasta np. przy ulicy Wylotowej oraz Rybackiej a także 
zakup urządzeń zabawowych dla dzieci niepełnosprawnych, budowa miejsca rekreacyjno – 
wypoczynkowego wraz z pełną infrastrukturą dla mieszkańców w Parku im. gen. Henryk 
Dąbrowskiego. Jako radni postawiliśmy na praktyczne rozwiązania mające na celu 
rozładowanie ruchu samochodowego w mieście. Zabezpieczyliśmy pieniądze na 
przygotowanie projektu małej obwodnicy łączącej ulicę Myśliwską z Jagiellońską. Pragniemy, 
aby mieszkańcy ulicy 6 Dywizji Piechoty w Kołobrzegu doczekali się w końcu przebudowy 
chodnika, remontu wjazdów na posesję oraz posadowienia bezpiecznego przystanku 
autobusowego. Dlatego pracując nad budżetem zaplanowaliśmy dotację celową  
w wysokości 75 tysięcy złotych dla Zachodniopomorskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich  
w Koszalinie. Poczucie bezpieczeństwa i komfort życia w mieście, to kolejna bardzo ważna 
sprawa dla mieszkańców. Dlatego postawiliśmy na zakup i montaż monitoringu 
termowizyjnego w różnych częściach miasta, w tym także na placu zabaw na ulicy 
Bogusława X. przekazanie dodatkowych środków finansowych dla Komendy Powiatowej 
Policji na zakup różnego rodzaju sprzętu, w tym narkotestów, czy urządzeń do badania stanu 
trzeźwości. Zwiększenie dotacji dla kołobrzeskiej Policji z 65 tysięcy do kwoty 140 tysięcy, to 
szansa na dodatkowe piesze patrole na naszych ulicach w miesiącach od maja do września. 
To także zwiększenie bezpieczeństwa w trakcie imprez masowych w sezonie letnim. Klub 
Radnych Obywatelski Kołobrzeg Jacka Woźniaka kładzie duży nacisk na profilaktykę 
zdrowotną, dlatego zabezpieczyliśmy pieniądze na profilaktykę skierowaną do kobiet w 
różnym wieku, co oznacza, że kobiety bez względu na to, czy mają 20, czy 30, 40, czy 50 lat 
będą mogły skorzystać z badań przeciwko raka szyjki macicy oraz badań cytologicznych. 
Poszerzyliśmy także istniejący już zapis w projekcie budżetu dotyczący mammografii dla 
kobiet o zadanie usg piersi kierowanych również do kobiet w różnym wieku. Dostrzegamy 
potrzebę prowadzenia kampanii społecznych i profilaktycznych dla kobiet  
w różnym wieku. Chcemy, aby wszystkie kołobrzeżanki miały równy dostęp do badań, które 
przy wczesnym wykryciu nowotworu mogą uratować im życie. Profilaktyka, to także 
mężczyźni, którzy będą mogli skorzystać z badan profilaktycznych przeciwko nowotworowi 
gruczołu krokowego. Szanowni Państwo zdrowe społeczeństwo, to społeczeństwo, które ma 
swobodny do szeroko zakrojonej profilaktyki zdrowotnej. Szanowna Pani Prezydent, 
przyjęcie dzisiaj budżetu w tak zaproponowanej formie wraz z autopoprawką, to duża doza 
zaufania skierowana do Pani, jako włodarza miasta. W obecności Przewodniczących Klubów 
oraz Przewodniczącego Rady Miasta odbyły się dwa spotkania mające na celu 
wypracowanie kompromisu w zakresie budżetu na rok 2019. Mając na uwadze, iż 
zgodziliśmy się na to, aby część z zaproponowanych przez nas nie została uszczegółowiona 
bądź też wpisana szczegółowo w budżet, a jedynie otrzymaliśmy dżentelmeńskie słowo od 
Pani, jako Prezydenta liczymy na to, że dotrzyma Pani danego słowa. Szanowni Państwo  
w imieniu Klubu Obywatelski Kołobrzeg Jacka Woźniaka kieruje podziękowania w kierunku 
Pani Prezydent, ja również radnych obu klubów: Klubu Radnych Kołobrzescy Razem oraz 
Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości.za to, że uznaliście Państwo, że nasze poprawki do 
budżetu są skierowane bezpośrednio do mieszkańców, są zasadne i są niezbędne, aby 
pojawiły się w budżecie na rok 2019. Klub Radnych Obywatelski Kołobrzeg Jacka Woźniaka 
również pozytywnie zaopiniował i również poprze projekt budżetu na rok 2019 wraz  
z zaproponowanymi i przedstawionymi przez Panią Prezydent poprawkami. Dziękuję 
bardzo.” 

 

Punkt 5 podpunkt 10 - dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich głosowanie 
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W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący zarządził głosowanie nad 

autopoprawkami Prezydenta Miasta przedstawionymi w piśmie z dnia 10 stycznia 2019 r. 

A ponieważ nikt z radnych nie zgłosił sprzeciwu do głosowania blokiem autopoprawek 

Prezydenta Miasta, które uwzględniają wnioski Komisji ds. Budżetowo – Gospodarczych 

zawarte w ostatecznej opinii do projektu budżetu na 2019 rok, Przewodniczący Rady poddał 

pod głosowanie autopoprawki Prezydenta Miasta: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. Za przyjęciem autopoprawek głosowało 21 

radnych, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła autopoprawki Prezydenta 

Miasta. 

 
Punkt 5 podpunkt 11.1. – głosowanie nad projektem uchwały w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2019 – 2027 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że w dniu 10 stycznia 2019 r. do Radnych został 

przesłany projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto 

Kołobrzeg na lata 2019 - 2027 wraz z autopoprawkami.   

 

Pierwotny projekt uchwały opiniowały, który wpłynął do Rady Miasta 15 listopada  

2018 r. 

1) Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych - pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

2) Komisja Komunalna - pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

3) Komisja Oświaty i Kultury – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

4) Komisja Prawa, Porządku Publicznego i Spraw Obywatelskich – pozytywnie zaopiniowała  

    projekt uchwały. 

5) Komisja Uzdrowiskowa – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

6) Komisja Morska – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

7) Komisja Spraw Społecznych i Sportu – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Stanowiska Klubów Radnych: 

Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przestawił Pan radny Dariusz Zawadzki – 
Przewodniczący Klubu informując, że Klub popiera projekt uchwały 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu informując, że Klub popiera projekt uchwały. 
 

Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła Pani 

radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując, że Klub popiera projekt 

uchwały. 

 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2019 – 2027 wraz z 

autopoprawkami Prezydenta Miasta: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 21 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. 

 
Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR IV/46/19  
w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata  
2019 – 2027. 
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Punkt 5 podpunkt 11.2. – głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg na 2019 rok 

 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Miasto Kołobrzeg na 2019 rok wraz z przyjętymi poprawkami i autopoprawkami: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 21 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR IV/47/19  

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg na 2019 rok. 

 
Punkt 6 – sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami 
 
Prezydent Miasta Pani Anna Mieczkowska przedstawiła Radzie ustnie sprawozdanie  
z działalności między sesjami.   
 
W dyskusji udział wzięli: 
Pani radna Izabela Zielińska, która poprosiła, aby Sztab Zarządzania Kryzysowego zwrócił 
uwagę na stan wód w rowach melioracyjnych. 
 
Pan radny Krzysztof Plewko, Wiceprzewodniczący Rady zwrócił uwagę na spotkanie  
w sprawie uzdrowiska. 
 
Pan radny Kamil Barwinek w imieniu wolontariuszy podziękował za wsparcie Wigilii dla 
samotnych. 
 
Pani Prezydent Miasta poinformowała, że w posiedzeniu Sztabu Zarządzania Kryzysowego 
uczestniczył przedstawiciel Wód Polskich, które są za to odpowiedzialne. Pani Prezydent 
Miasta obiecała, że w sprawie rowów melioracyjnych zwróci się z pismem do Wód Polskich. 
 
Pan radny Łukasz Zięba podziękował za wsparcie imprezy morsów. 
 
Pani radna Renata Brączyk poruszyła sprawę hokeja i poprosiła o wsparcie młodzieży. 
 
Pani Ilona Grędas – Wójtowicz, Zastępca Prezydenta Miasta poinformowała, że związek 
hokejowy będzie brał udział w konkursie i otrzyma wsparcie. 
 
Punkt 7 – wolne wnioski i informacje: 
Przewodniczący Rady przekazał następujące informacje: 

 W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego 6 grudnia 2018 r. 

poz. 5658 została opublikowana Uchwała Nr II/11/18 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 

29 listopada 2018 r. w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg 

na 2018 r. 

 Ośrodek Ćwiczeń Siłowych „JACEK” pismami z dnia 27 grudnia 2018 r. zwrócił się do 

Rady Miasta z ponowną prośbą o przedłużenie dzierżawy pomieszczeń MOSiR  

w Kołobrzegu z przeznaczeniem na siłownię na okres minimum 3 lat w trybie 

bezprzetargowym. Pisma skierowałem do Komisji ds. Budżetowo – Gospodarczych 

oraz do wszystkich Radnych. 

 Do wiadomości wszystkich Radnych zostało przesłane pismo mieszkańców ulicy 

Grochowskiej z dnia 2 stycznia 2019 r. adresowane do Pani Prezydent Miasta  

a dot. budowy miejsc postojowych wzdłuż nowo wybudowanej drogi pożarowej przy 
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bloku mieszkalnym, a także ustawienia słupków blokujących wzdłuż chodnika przy 

bloku. 

Powyższe pisma zostały udostępnione w systemie eSesja przy punkcie wolne wnioski  

i informacje.  

 

Pan radny Dariusz Zawadzki zawnioskował o przeprowadzenie przez Komisję Rewizyjną 

kontroli kompleksowej działalności Miejskiego Konserwatora Zabytków w zakresie dbałości  

o stan i zachowanie kołobrzeskich zabytków. 

Za przyjęciem wniosku głosowało 19 radnych, 0 przeciw, 2 wstrzymało się od głosu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła wniosek Pana 

radnego Dariusza Zawadzkiego. 

 
Punkt 8 – zamknięcie sesji. 
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący zamknął IV sesję Rady Miasta 
Kolobrzeg. 
 
Sesja z przerwami trwała od godz. 9:00 do godz. 14:30. 
 
Przewodniczący Rady Miasta Kołobrzeg, Jacek Woźniak     ……………………………… 
 
Osoba sporządzająca protokół, Danuta Nowak                      ……………………………… 


